
 Zápisnica č. 9 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej dňa 12.06.2024 od 17:00 hod. v priestoroch školskej kuchynky, ZŠ Belehradská 21, 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Daniela  Geletková,  Zuzana  Ko�anová,  Štefánia  Pčolová,  Lenka  Kiselová, 
 Peter  Vrábel,  Iveta  Vajdová,  Zla�ca  Miňová,  Mária  Šimaľová,  Anna  Petrašková,  Zuzana  Novysedláková, 
 Richard  Kováč,  Erika  Halasová,  Lucia  Hrabčáková,  Andrea  Feňovčíková,  Jana  Vlková,  Marek  Fedoročko, 
 Mgr. Mária Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  31.05.2024.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  14  316,53  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  bolo  487,77  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2023/2024 
 bolo spolu 12 140 €, a to za 606 žiakov v plnej výške, od 2 žiakov prišla polovica poplatku ZRPŠ. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  informovala o: 
 ●  stave  žiakov,  hlavne  druhého  stupňa,  ktorí  nie  sú  naštartovaní,  učitelia  stále  viac  znižujú  nároky, 

 aby  boli  žiaci  ako  tak  ohodnotení.  Žiaci  sa  nechcú  učiť,  aktuálne  už  ide  o  viac  ako  50%  de�, 
 ktorým je to jedno. 

 ●  kurikulárnej  reforme,  do  ktorej  sa  zapojila  aj  naša  škola,  ide  o  pilotný  program  s  metodickou 
 podporou  Regionálneho  centra  podpory  učiteľov  a  organizácie  NIVAM.  Keďže  ide  o  novú  metódu 
 výučby  je  potrebná  spolupráca  a  preškolenie  nielen  učiteľov,  ale  aj  rodičov,  pretože  pri  kreovaní 
 dieťaťa  40%  môže  ovplyvniť  škola  a  60%  je  na  rodičovi.  Je  potrebné  naštartovať  všetko  na  novú 
 spoločnú  cestu  výuky.  Celoeurópsky  máme  nízke  skóre  vo  vzdelanos�.  Reforma  už  tento  školský 
 rok  prebiehala  na  školách  na  ZŠ  Budimír  a  ZŠ  v  Rožňave,  kde  chodia  aj  naši  učitelia,  aby  získali 
 skúsenos�  a  videli  ako  táto  reforma  vyzerá  v  praxi.  Škola  si  sama  tvorí  učebné  osnovy  na  základe 
 ŠVP. 

 OBČIANSKE ZDRUŽENIE  RRB21.org 
 Rada rodičov školy pri Základnej škole  info@rrb21.org 
 Belehradská 21, Košice 



 ●  vytvorenie  nového  predmetu  na  škole  v  rámci  disponibilných  hodín  “Ja  a  život”,  kde  sa  bude 
 učenenie zameriavať na prepojenie vedomos� s reálnym životom. Učenie sa pre život. 

 ●  prebiehajú školské výlety, niektoré triedy už absolvovali 
 ●  triedne ak�vy -  sa budú konať vo ŠT 13.06.2024 
 ●  klasifikačná  porada sa bude konať vo ŠT 20.06.2024 
 ●  výletoch, ktoré následne budú jednotlivé triedy postupne absolvovať 
 ●  poďakovala  za  výpomoc  rodičov  z  radov  RRŠ  pri  vstupe  a  kontrole  vstupeniek  na  Školskú 

 akadémiu,  ktorá  sa  konala  vo  štvrtok  30.05.2024  o  16:30.  p.  riaditeľka  konštatovala,  že  akcia 
 prebehla na výbornú a priebeh celej akcie bol neporovnateľný. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  a  realizovaných 
 projektoch na šk. rok 2023/2024: 

 ●  P.  Čavarová  informovala  RRŠ,  že  MČ  nám  poslala  peniaze  na  účet  na  obe  akcie  (Deň  zdravia  a 
 športu a Športová olympiáda), aktuálne prebieha vyúčtovanie dotácií. 

 ●  P.  Fedoročko  a  p.  Čavarová  informovali,  že  RRŠ  získala  grant  od  KSK  -  DS2024  na  kultúrne  leto  - 
 Galakoncert  +  Letné  kino  (3  filmy),  avšak  iba  vo  výške  4  000,-  €,  z  tohto  dôvodu  remeselné 
 dielničky  tento  rok  nebudeme  realizovať,  ostatné  dve  akcie  budú  realizované  v  plnom  rozsahu 
 (p.Fedoročko) 

 ●  bola  na  účet  poslaná  dotácia  na  akciu  Naše  Mesto,  v  rámci  dobrovoľníctva  -  Nadácia  Pon�s, 
 p.Čavarová  a  p.  Geletková  informovali,  že  Dobrovoľnícky  deň  -  Naše  mesto  bol  kvôli  nepriazni 
 počasia  preložený  o  týždeň  a  bude  sa  konať  v  piatok  14.06.2024,  ak�vita  sa  musela  preložiť  pre 
 nepriazeň  počasia,  v  čase  od  8:15  -  14:00.  Vedenie  školy,  zakúpilo  potrebné  farby  na  stenu  a 
 oplotenie a ochranné pomôcky. 

 ●  pri  žiados�  o  grant  na  KSK  -  ID2024  na  doplnenie  FITparku  o  workoutovú  zostavu  (p.  Fedoročko), 
 ešte nemáme oficiálne info. 

 ●  poduja�e  Deň  zdravia  a  športu,  s  finančnou  podporou  MČ,  sa  konalo  v  náhradnom  termíne 
 04.06.2024  (utorok)  kvôli  nepriaznivému  počasiu  -  ktoré  aj  v  tento  deň  ukončilo  akciu  predčasne, 
 s�hlo  sa  takmer  všetko,  až  na  cvičenie  s  trénermi  z  BodyGeek  a  cvičenie  ZUMBY.  Účasť  bola 
 vysoká,  zaujímavé  prístroje  mali  poisťovne  VšZP  a  ZP  Dôvera.  P.  Fedoročko  sa  poďakoval  vedeniu 
 školy  za  vytvorenie  stanovišťa  s  kruhovým  tréningom,  kde  de�  po  absolvovaní  získali  sponzorské 
 dobroty  a  tombolový  lístok.  Na  konci  akcie  prebehlo  v  priestoroch  školy  aj  žrebovanie  o  športové 
 potreby. 

 ●  na  akcii  Školská  akadémia  rodičia  pomohli  pri  vstupe  v  súvislos�  s  kontrolou  vstupeniek. 
 P.Fedoročko  mal  príhovor  a  na  konci  odovzdal  kvety  p.  učiteľkám:  Komárová,  Vasilenko, 
 Andrijková,  ktoré  tento  rok  program  zabezpečili  a  p.  riaditeľke.  P.  Čavarová  poďakovala  vedeniu 
 školy a pochválila aj akciu a videozáznam z akcie. 

 ●  poduja�e  Športová  olympiáda,  s  finančnou  podporou  MČ,  sa  konalo  v  piatok  31.05.2024, 
 p.Geletková  a  p.  Fedoročko  poďakovali  12  dobrovoľníkom  za  pomoc  s  organizáciou,  za  doplnenie 
 športových  disciplín,  kvízu  (rozhodol  v  dvoch  prípadoch  pri  vyhodnotení),  zábavnej  zóny  a 
 p.Feňovčíkovej  za  tabuľky  na  označenie  tried  pri  nástupe.  Poučenie  -  šprinty  -  stav  tartanu  (de� 
 padali  psychicky  už  vo  chvíli,  keď  dieru  iba  videli).  Ak�vne  počúvajú  a  sústredia  sa  iba  7  sekúnd. 
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 Konštatovali  sme,  že  po  haprovaní  bezdrôtového  mikrofónoveho  setu  sa  po  akcii  kúpil  káblový 
 mikrofón  a  megafón.  Budúci  rok  musíme  zabezpečiť  “koše”  na  �aše  pre  jednotlivé  triedy,  ktoré 
 budú  umiestnené  v  �eni,  aby  si  �aše  nenechávali  v  triede  pre  prípad  straty.  V  riešení  je  do 
 budúcnos� aj pítnik, ktorý by nahradil stojan s vodou AquaPRO. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  RRŠ,  že  akcia  GALAKONCERT  (Talenty  pre  Ťahanovce),  sa  bude  s 
 finančnou  podporou  KSK  konať  v  PI  28.06.2024  od  16:30  hod.  Zároveň  nás  informoval,  že  sú 
 dohovorené  mažoretky,  TŠ  Hviezdička  z  CVČ  a  DTS  Viganček,  poduja�e  bude  mať  25  čísel  a 
 program  je  na  95%  potvrdený.  ZUŠ  Márie  Hemerkovej  nám  zrušila  účasť,  pretože  učiteľky  majú  v 
 tento  deň  posedenie,  rodičia  v  tom  nevidia  problém,  chcú  aby  ich  de�  vystupovali,  aj  bez 
 prítomnos�  učiteľa.  Máme  dohovorené  moderátorky  -  2  žiačky  našej  ZŠ.  Na  záver  vystúpia  žiaci 
 našej  ZŠ  so  špeciálnym  číslom  a  po  nich  Katka  Koščová.  P.  Fedoročko  musí  pripraviť  dramaturgiu. 
 Zháňame  ešte  zastúpenie  HIP-HOP-u  (prezis�a  p.  Miňová,  p.  Vlková)  a  spoločenský  tanec. 
 P.Fedoročko  dohaduje  pojazdnú  kaviareň.  P.  Čavarová  pripraví  plagát  (doplní  sponzorov)  a 
 pripraví aj GDPR na akciu. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  o  potrebe  dobrovoľníkov  na  premietanie  a  výnos/odnos  techniky, 
 lavičiek  a  lehátok  na  akciu  Letné  kino  (odmena  50€/za  premietanie)  -  chýbajú  ľudia  na  2 
 premietania  (26.7.  a  16.8.).  Počas  piatkových  večerov,  s  finančnou  podporou  MČ  a  KSK,  cez  leto 
 odpremietame  10  filmov/rozprávok,  RRŠ  poprosila  vedenie  školy  o  novší  projektor.  P.  Fedoročko 
 urobil  výber  filmov,  v  piatok  zverejní  plagát.  P.  Čavarová  po  skomple�zovaní  zoznamu  filmov 
 pripraví  plagát  a  predfilm  -  úvodné  video.  Zároveň  ešte  máme  záujem  o  sponzoring  na 
 premietaný film. 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  P.  Vrábel  konštatoval,  že  fotky  z  akcií  (dobrovoľnícky 
 deň  a  pod.)  a  texty  k  nim  mu  treba  zaslať,  aby  mohol  zverejniť  akcie  na  webe  RRŠ.  P.  Fedoročko  vyjadril 
 potrebu,  aby  triedny  dôverníci  na  TA  spomenuli  akcie,  ktoré  budeme  organizovať  (Galakoncert,  Letné 
 kino),  p.  Čavarová  pripraví  Informačný  list.  P.  riaditeľka  informovala  RRŠ,  že  má  k  dispozícii  uzamykateľný 
 nábytok  pre  potreby  RRŠ.  K  letnému  kinu  sa  konštatovalo,  že  mládež  robí  v  zadnej  čas�  oválu 
 neporiadok,  rušia  ostatných  a  nesledujú  premietaný  film.  Nesmú  si  vziať  lehátka,  max  tak  lavičku  a  musia 
 po  sebe  upratať.  Padol  návrh  na  podávanie  pukancov  za  dobrovoľný  príspevok,  nie  je  v  našich  silách  to 
 organizovať,  jedine,  že  by  prišiel  niekto,  kto  v  tomto  podniká  a  pukance  by  predával.  P.  Vrábel  pretlmočil 
 p.  Fedoročkovi  rozhorčenie  niektorých  občanov  sídliska  za  zverejňovanie  informácií  o  organizovaní  akcií 
 RRŠ  na  svojom  súkromnom  profile.  Jeden  z  rodičov  spomenul  nezáujem  učiteľov  ísť  s  deťmi  na  školský 
 výlet  (1  alebo  viacdňový).  P.  riaditeľka  vysvetlila,  že  vždy  musí  byť  v  triede  záujem  o  takýto  výlet  70%-tný, 
 zároveň  však  podotkla,  že  nie  všetci  učitelia  sú  “odvážny”  takýto  výlet  so  svojimi  žiakmi  absolvovať, 
 predsa  je  to  veľká  zodpovednosť.  Pri  otázke,  či  by  sa  mohli  triedy  spájať,  ak  je  záujem  nižší  než  70%, 
 p.riaditeľka  vysvetlila,  že  takýto  výlet  má  stmeľovať  kolek�v  triedy  a  že  pla�,  že  záujem  musí  byť  70%-ný 
 u  oboch  tried  zvlášť  a  potom  sa  spájajú,  aby  ušetrili  na  cestovnom.  P.  Fedoročko  prejavil  záujem  o 
 videozáznam  z  akcie  Galakoncert  a  opýtal  sa  p.  riaditeľky  na  kontakt,  ide  o  p.  učiteľa  Fabiána,  ktorý 
 natáčal aj Školskú akadémiu a vie nám vystaviť aj doklad. 
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 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  nasledujúce neoficiálne stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na piatok 30.08.2024 o 18:30 na prízemí 
 v pavilóne F - chodba, pred premietaním poslednej rozprávky v rámci Letného kina. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 13.06.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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